
 

 
Forum for kommunal planlegging  
 

Referat – Styremøte 28-29.08.2023  
 
Deltakere: Britt Kjensli (Nordland fylkeskommune), Håkon Randal (Holmestrand kommune), Heidi Saua (Sauda kommune), Hilde 
Johansen Bakken (Kommunal- og distriktsdepartementet), Kristian Botten Pedersen (KS/sekretariatet) og Lillin Knudtzon 
(KS/sekretariatet) 
 
Meldte forfall: Henning Berby (KS), Toril Ringholm (FUS), Kamilla Selseth (studentrepresentant), Marit Aune (Hitra),  
Liz Eva Tøllefsen (Vestland fylkeskommune), Kent Håkull (Haugesund kommune), Ingeborg Johnsen (Hålogolandsrådet) og Una 
Voss Christophersen (sekretariatet), Marit Aune  
 
Referent: Håkon Randal 
 
Sted: fylkeshuset, Bodø 
 
Tid: 13:30-16:00 (28.08.23) og 09:00-13:30 (29.08.23)  

 
 

Saksliste 
 
Sak 1: Godkjenning dagsorden 28-29.08.2023 (28.08.23) 
Vedtak: Styret godkjenner dagsorden 28-29.08.2023.  
 
Sak 2: Godkjenning av møtereferat 13.06.2023 (28.08.23) 
Sekretariatet og styreleder har gjort mindre endringer i referatet i forkant av møtet 28-29.08.23. 
 
Vedtak: Styret godkjenner møtereferat for styremøte 13.06.2023. 
 
Sak 3: Kommuneplankonferansen 2023 Gjøvik – status økonomi (28.08.23) 
Sekretariatet ved L. Knudtzon orienterte om regnskapssituasjonen for kommuneplankonferansen i Gjøvik. Etter å ha fått oversikt 
over inntekter og utgifter, ser det ut som at konferansen gikk i overskudd med ca. 570 000 kr.  
 
Styret diskuterte, med bakgrunn om at arrangementet gikk med stort økonomisk overskudd, om deltakerprisen burde vært lavere. 
Dette skal tas opp som egen sak på et kommende FKP-styremøte.  

 
Videre drøftet styret om det er behov for praksis/rutine for å fange opp tilfeller der styremedlemmer uteblir fra konferansen ved 
sykdomstilfeller. B. Kjensli og M. Aure meldte frafall til konferansen pga. sykdom. Fraværet belaster FKP økonomisk. 
Forsikringsselskap bør kontaktes for eventuell refusjon av beløp for B. Kjensli og M. Aure. Sekretariatet tar kontakt med Hotel-Link 
for å forhøre seg om eventuelle muligheter for refusjon samt opplegg for kommuneplankonferansen 2024. 
 
Vedtak:  

• Styret tar sekretariatets gjennomgang av status for regnskap for kommuneplankonferansen 2023 til orientering. 
Sekretariatet holder styret orientert om det videre arbeidet med å ferdigstille regnskap for kommuneplankonferansen 
2023.  

• Sekretariatet forhører seg med Hotel-link for avklaring angående refusjonsmuligheter for kostnader knyttet til 
sykdomsfrafall i FKP-styret i samband med Kommuneplankonferansen 2023, samt mulighetene for refusjon ved 
sykdomsfrafall på Kommuneplankonferansen 2024. 

• Mulighetene for reduksjon av kostnader knyttet til deltakeravgift settes opp som egen sak på et senere møte. 
 
 
 



 

Sak 4: Kommuneplankonferansen 2024 – status (28.08.23)  
Sekretariatet ved K. Botten og styremedlem H. Randal gikk igjennom foreløpig skisse til program. Det ble opplyst i fra sekretariatet 
at FKP har mottatt 150 000 kr fra Kommunal- og distriktsdepartementet i tilskudd til kommuneplankonferansen 2024. 
 
Det er en etablert praksis at generalforsamlinger og årsmøter arrangeres første dag av den årlige kommuneplankonferansen. 
Annet hvert år arrangeres det generalforsamling. Styret drøftet om det er hensiktsmessig at en både skal arrangere 
generalforsamlinger og årsmøter. Bakgrunnen er bruken av begrepene generalforsamling og årsmøter skaper unødvendig 
forvirring. I drøftingen kom styret frem til at begrepet årsmøte bør erstatte årsmøte. I FKP sine vedtekter brukes begrepet 
generalforsamling. En formell endring fra generalforsamling til årsmøte vil derfor kreve endring av vedtektene.  
 
Vedtak: Styret tar sekretariatets gjennomgang fra sekretariatet og styremedlem til orientering. Det settes opp en sak til neste 
generalforsamling/årsmøte om at begrepet årsmøte erstatter generalforsamling i FKP-vedtektene.  
 
Sak 5: Kommuneplankonferansen 2025 Bodø – status oppstart (29.08.23) 
Styret inviterte representanter i fra Bodø kommune (Kristin Stavnes Jordbru) og Nordland fylkeskommune (Heidi Ramsvik) til en 
samtale rundt Kommuneplankonferansen 2025. Dette var en mulighet for styret, vertskommune og fylkeskommune til å ha en tidlig 
samtale om det kommende arrangementet. På møtet orienterte styret om konferansens historikk, tidligere program, deltakerantall, 
behov for organisering og planlegging m.m. Under samtalen kom en også inn på aktuelle tema og innspill til konferansen, 
herunder: 
 

• Sosial bærekraft og bolig-sosial politikk som mulige hovedtema for konferansen. 

• Smart-By.  

• Om studietur og forprogram skal ta utgangspunkt i regionene Salten eller Lofoten.  

• Husbanken som potensiell deltaker i konferansekomiteen. 

• Undersøke muligheten for å koble lokale- og regional undervisningsmiljø til arrangementet, for eksempel Nord universitet 
og/eller Universitet i Tromsø.   
 

Vedtak: Styret tar innspillene med seg videre inn i prosessen med planlegging av Kommuneplankonferansen 2025.  
        
Sak 6: Webinar – høst 2023 (29.08.23) 
Styret drøftet følgende mulige tema for kommende webinar:  
 

• Urbant landbruk (den nye kartforskriften vil inneholde eget arealformål for urbant landbruk) 

• Planstrategi.   

• Nasjonale forventninger til regional og kommunal planlegging 2023-2027 (presentasjon av det nye dokumentet).  

• Klimanorm 

• Arealregnskap (det kommer veileder om arealregnskap). 

• Oppheving av eldre reguleringsplaner 
 
Vedtak: Styret arbeider videre med webinar.  
 
Sak 7: Oppstart arbeid med revisjon av arbeidsprogram 
Etter styrets oppfatning, bør arbeidsprogrammet revideres. Dette gjelder både dokumentets struktur og innhold og formuleringer. 
Videre mener styret at det bør innarbeides langtidsstrategier (for 4 år) og årstidsstrategier (for 1 år) i dokumentet. Styret bør sette 
ned en arbeidsgruppe som foretar en grundig redaksjonell gjennomgang av dokumentet.   
 
Vedtak: Styret nedsetter en arbeidsgruppe bestående av styremedlemmer og sekretariatet som reviderer arbeidsprogrammet.  
 

Sak 8: ECTP  
Saken utgår. K. Løvaas og K. Håkull deltok ikke på møtet.  
 
Sak 9: Nytt fra KS og KDD 
KS ved L. Knudtzon orienterte om følgende saker:   
 

• KS arbeider for tiden med et prosjekt om sirkulærøkonomi. 



 

• KS bidrar økonomisk til prosjektet «Våre steder», som blant annet publiseres som podcast. 

• KS arbeider for tiden med arealutfordringer i kommunal planlegging, med fokus på at kommunen skal forvalte sine arealer 
på en bærekraftig måte.  

• KS engasjerte advokatfirmaet Holth og Winge til å vurdere problemstillinger: «hvilke svakheter finnes i lovverket og hvilke 
lovendringer kan bidra til å løse utfordringene?». Arbeidet har resultert i en egen studie. Studiet ble presentert under 
Arendalsuka. Innlegget er tilgjngelig på KS sin youtube-kanal: https://www.youtube.com/watch?v=TTx83pLSRUQ 

• Sekretariatet undersøker om referater og nyhetsbrev fra FKP kan gjøres tilgjengelig for medlemmer via KS sine nettsider. 
 
KDD ved H. Johansen Bakken orienterte om følgende saker:   
 

• Stortingsmeldingen «Gode bysamfunn med små skilnader» ble publisert 11.08.23. Sentrale stikkord er sosial bærekraft 
og små sosiale forskjeller.  

• Forventninger til regional og kommunal planlegging 2023-2027 er tilgjengelig.  

• Det er tilgjengelig ny utgave av Plannytt. 

• Arbeidet med revisjon av kart- og planforskriften er i en avsluttende fase. Dokumentet sendes ut på høring i løpet av ikke 
alt for lang tid. 

• Det er tilgang på midler til kompetanseheving innen kart- og geodata. 7,5 millioner er tildelt på bakgrunn av mottatte 
søknader. 

• Vindkraftsaker – Det kommer til å bli utarbeidet et eget notat om vindkraftsaker.  
 
Vedtak:  

• Styret tar sekretariatets gjennomgang om saker i KS til orientering. Sekretariatet undersøker om FKP sine referater og 
nyhetsbrev kan publiseres på KS sine hjemmesider.  

• Styret tar gjennomgangen om saker i KDD til orientering.  
 
Sak 10: Nytt fra SEVS og FUS 
Saken utgår. 
 
Sak 11: Nyhetsbrev de neste månedene 
Saken utgår. 
 
Sak 12: Generalforsamlingen 2024 
Saken utgår. Se for øvrig sak 4 om endring fra generalforsamling til årsmøte samt sak 7 om revisjon av arbeidsprogram.  
 
Sak 13: Styremøter ut året 
Saken utgår. 
 
Sak 14: Eventuelt 
Saken utgår. 
 

https://www.youtube.com/watch?v=TTx83pLSRUQ

